

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Century Investment Group Date: 08-03-2023 02:22:43 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة العصر للاستثمار التاريخ: 03-03-2023 04:22:43 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
the board of directors of century investment group decided at its first meeting held on 7/3/2023 the following approving the consolidated statements as of december 31,2022 and assigning the management to prepare them in the final form authorizing the chairman of the boar of directors or vice-chairman of the board of directors to set a date for the company's ordinary general assembly meeting and to call for the meeting according to the rules	قرر مجلس ادارة شركة مجموعة العصر للاستثمار في اجتماعه الاول المنعقد في 2023/3/7 ما يلي: 1. 1 الموافقة على البيانات المالية الموحدة كما في 31 كانون اول 2022 وتكليف ادارة الشركة بتجهيزها بالشكل النهائي 2. 2 تفويض رئيس مجلس الادارة او نائب رئيس مجلس الادارة بتحديد موعد انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة و الدعوة للاجتماع حسب الاصول
07-03-2023	07-03-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Roze Sami Bader	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Roze Sami Bader